
Hei, 
 
Vi har i dag mange nettsider som skal hjelpe unge og voksne, men de aller fleste baserer seg på kun 
interesser.  Det er også for mange nettsteder, så det blir vanskelig for folk å orientere seg uten hjelp 
fra rådgiver eller karriereveileder. 
 
Faget utdanningsvalg mener jeg er flott for ungdomsskoleelevene dersom faget benyttes skikkelig.  
Alt for mange skoler har ikke kvalifiserte lærere i faget, og timer blir brukt til andre fag.  Kanskje 
kunne dette vært forbedret dersom det skulle gis vurdering i faget.  Faget er ennå ungt og jeg tror 
flere får en bedre valgkompetanse i framtida om faget benyttes etter intensjonene. 
 
På videregående har elever på yrkesfag mange timer med PTF (prosjekt til fordypning) der de har 
mulighet til å «finne ut» hva de ønsker å jobbe med.  På studiespesialisering er det ingen føringer for 
karriereveiledning, og det blir opp til hver enkelt rådgiver og mase til seg timer fra faglærere (som 
selvfølgelig er opptatt av å ha sine timer). Jeg mener dette fører til at svært mange unge voksne har 
studiekompetanse, men ikke valgkompetanse.  Utdanningsvalg burde også være et fag på 
studiespesialisering.  Dette kunne vært gjort på bekostning av det andre fremmedspråket som i dag 
er et fellesfag med totalt 13 uketimer over 3 år.  Svært få studier etterspør akkurat den 
kompetansen og jeg mener at dermed burde andre fremmedspråk vært valgfrie programfag på 
studiespesialisering. 
 
Med vennlig hilsen 
Monika Furberg 
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